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Referat Studienævn  

 
 
Deltagere 
Moritz Schramm (formand), Alexandra Holsting, Uwe Kjær Nissen, Anna Katrine Aarup, 
studiesekretær Mette Ranmar, studienævnssekretær Lene Engelstoft og studienævnssekretær Helle 
Toldsted Eriksen (referent) 
 
Afbud 
Claudio Cifuentes-Aldunate, Kim Victoria Hersom, Natasha Sterup, studiementor Nina Haugaard Lund, 
Camilla Lykke Foss, Cindy Wannewitz og Charlotte Astrup Granly 
 
 
1. Godkendelse af dagsorden 5.3.18  
Formanden startede med at konstatere, at studienævnet var beslutningsdygtigt. Dagsordenen blev 
godkendt. 
 
2. Godkendelse af referat 12.02.18 
Det offentlige referat er godkendt skriftligt, det lukkede referat blev godkendt.  
 
3. Meddelelser 
a) Studienævnsformand 
Orienterede om lister over fagansvarlige. Måske skal der på længere sigt laves en beskrivelse af 
fagansvarliges opgaver. Husk at informere nye undervisere om disse. Også relevant for 
meritansøgninger. 
 
Husk i forhold til semesterstart at informere kolleger. Moritz og Uwe sørger for det. 
 
Diskussion af efterårets valgfagsudbud på tysk, hvor der pt. er foreslået to historiske og et litterært 
valgfag mod normalt et historisk og et litterært valgfag. Eksamensformer for valgfag blev også 
diskuteret.  
 
b) De studerende 
Intet at bemærke 

 
c) Andre  
Møde og eksamensdatoer Deutschland Heute 
Der forelægger endnu ikke møde- og eksamensdatoer, Moritz sørger for planlægning. Punktet 
udskydes til næste møde. 
 
Orientering om liste over fagansvarlige v/studieledere, se under litra a) 
 
 
4.  Merit- og dispensationsansøgninger 

 Studienævn for: Tysk og Spansk 
 Dato: 05-03-2018 

 
Tidsrum: 12-14 
Lokale: Sokrates 
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Jf. lukket punkt (fortroligt referat). 
 
5.  Sager til behandling eksamen 
Ingen sager til behandling. 
 
6.  Sager til behandling studieordninger  
a) Ændring til Bachelorstudieordningerne v. Anna og Natasha (bilag) 

Tysk forslaget 
Blev vedtaget med følgende ændringer: 2 studerende 18-23 sider og 3 studerende 27-32 sider.  
Tysk Bachelorprojektet: 2 studerende:38-44 og 3 studerende 60-66 sider. 
 
Spansk forslaget 
Forslaget blev vedtaget med følgende ændringer: 
8 sider ved 1 studerende. 14 v/2 og 21/ved 3.  Princippet er 1 side rabat pr. ekstra studerende. 
Spansk bachelorprojekt: 2 studerende 32-38 sider og 3 studerende 48 – 54 sider 
 
Ovenstående meldes videre til Lotte Bloch. 

 
Noget tilsvarende skal gøres for kandidatstudieordningen. Præcisering af bestemmelserne sættes 
på dagsorden til næste møde. 

 
b) Ændring af Studieordningen for Spansk og spansk amerikanske studier (bilag) 

Forslaget blev trukket tilbage. 
 

c) Fællesbestemmelser på samdrift på kandidatniveau (bilag) 
Godkendt, §14 og §18 udbudt på 2 forskellige måder, skal det ensrettes? HTE giver 
tilbagemelding til Lotte Bloch. 
 
OBS husk samdriftsfag og revidering af bestemmelser om sideomfang, hvis flere studerende 
skriver sammen på næste møde. 

 
 
7.  Sager til behandling kvalitetspolitikken  
a) Opfølgning på handleplaner fra uddannelsesberetningen (årshjul) 

Udsættes til næste møde 
 

8.  Andre sager til behandling  
a) Budgetopfølgning (Bilag?) 

Udsættes til næste møde 
 

b) Studieleders mulighed for at bevillige mindre beløb uden godkendelse fra SN 
Udsættes til næste møde 
 

c) Procedure omkring Rustur 
Opfølgning, se referatet fra 12. februar. Igangsættelse af proces inden næste studienævnsmøde. 

 
9.  Sager til behandling Undervisning  
a) Slutevaluering for efteråret 17 (i sammenhæng med eksamensresultater) (Bilag) 

Studienævnet drøftede visse proceduremæssige udfordringer. Ved evaluering af fag, som har 
flere hold sker evaluering pt. samlet. Fremadrettet ønskes evaluering for hvert hold, uanset om 
der er forskellig underviser eller ej. HTE har informeret Uddannelse og Kvalitet om dette. 
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I Fremmedsprogstilegnelse laves evaluering pt. mundtligt, idet faget ikke kører hele semestret. 
Fremadrettet ønskes løsning på problemet. 
 
Tekstproduktion/samfund og historie Moritz har haft bemærkninger fra evalueringer med til 
møde om samdriftsfag. Moritz kommer med en skriftlig tilbagemelding. 
 
Der var ikke yderligere bemærkninger til evalueringerne. 
 

 
b) Godkendelse af semesterplaner resterende og procedure fremadrettet 

Punktet blev udsat til næste møde 
 

c) Brobygningsaktiviteter og optagelsesvejledning 
Punktet blev udsat til næste møde 

 
Mødet sluttede kl. 14.05 
 
 


